
STAWKI USTALONE

Ju˝ na poczàtku obrad burmistrz przybli˝y∏ radnym
sytuacj´ zwiàzanà z terminem oddania do u˝ytku bu-
dynku CTBS. - W zwiàzku z wystàpieniem zatorów w
p∏ynnoÊci finansowej firmy, która jest generalnym wy-
konawcà inwestycji oraz warunki meteorologiczne
termin oddania mieszkaƒ dla 60 rodzin zosta∏
przesuni´ty o 30 dni (z koƒca marca, na koniec
kwietnia). Wykonawca b´dzie stara∏ si´ dotrzymaç
tego terminu, poniewa˝ ka˝de kolejne opóênienie
b´dzie wiàza∏o si´ z koniecznoÊcià zap∏acenia kar
umownych. W takiej sytuacji przekazanie kluczy do
mieszkaƒ nastàpi na poczàtku maja. Nie b´dzie to
ostatnia inwestycja CTBS, ju˝ w tej chwili gotowa jest
koncepcja kolejnych dwóch 24 mieszkaniowych
budynków, które móg∏by powstaç u zbiegu ulic Wojska
Polskiego i S∏oƒskiej.

Interpelacje sk∏adane przez radnych dotyczy∏y mi´-
dzy innymi realizacji programu Phare (by∏ to te˝ punkt
porzàdku obrad), mo˝liwoÊci przekazania Zgromadze-
niu Sióstr Od Jezusa prowadzàcym Êwietlic´ „Promyk”
konteneru mieszkalnego, z takà propozycjà wystàpi∏
radny Waldemar Âwieczkowski. Niestety w obecnej
sytuacji prawnej gmina nie ma mo˝liwoÊci przekazania
Zgromadzeniu takiego kontenera, mo˝e natomiast
dofinansowaç zaj´cia oraz wakacyjny wyjazd podopiecz-
nych Êwietlicy. Du˝a cz´Êç interpelacji dotyczy∏a zimo-
wego utrzymania ulic oraz ich sprzàtania obecnie, gdy
Êniegu ju˝ nie ma. - W okresie zimowym Urzàd Miejski
wyst´powa∏ do w∏aÊcicieli posesji, którzy nie utrzymy-
wali chodników w nale˝ytym stanie, policja przeprowa-
dza∏a kontrole i upomina∏a zapominajàcych o obowiàz-
ku odÊnie˝ania. Obecnie rozpocz´∏y si´ prace zwiàzane
z omiataniem ulic i chodników. Przed koƒcem kwietnia
po raz piàty z kolei miasto, na w∏asny koszt, przepro-
wadzi te˝ akcj´ wywozu odpadów wielkogabarytowych,
która rozpocznie si´ przed koƒcem kwietnia - zapewni∏
burmistrz Leszek Dzier˝ewicz.
        Kontrowersje wÊród radnych wywo∏a∏a propozycja
radnego Waldemara Âwieczkowskiego, który przedsta-
wi∏ pomys∏ obni˝enia cen dostarczanej wody oraz od-
prowadzanych Êcieków dla odbiorców takich jak Spó∏-
dzielnia Mieszkaniowa oraz Wspólnoty Mieszkaniowe.
Zarzuci∏, ˝e koszty utrzymania wodomierzy i ich wy-
miany spoczywajà na tych w∏aÊnie u˝ytkownikach, a
tym samym wysokoÊç zaproponowanych stawek jest
krzywdzàca. Z tà opinià nie zgodzili si´ zarówno prezes
MPWiK Wanda Buchalska oraz radny Wies∏aw Strzy-
˝ewski. - Prawo nie pozwala na ró˝nicowanie odbior-
ców w zaproponowany sposób, nie ma w Polsce pre-
cedensu wskazujàcego mo˝liwoÊç zró˝nicowania

odbiorców na mieszkajàcych w budownictwie wielo
i jednorodzinnym i musimy si´ z tym pogodziç - zazna-
cza∏ rady Wies∏aw Strzy˝ewski. - Dlaczego ja mieszkajàc
w domku mam p∏aciç dro˝ej od osoby mieszkajàcej
w bloku - pyta∏ radny Jerzy Draheim. Ostatecznie wnio-
sek o rozgraniczenie taryfy stawek za doprowadzenie
wody i odprowadzanie Êcieków na odbiorców indywi-
dualnych i hurtowych zosta∏ poparty jedynie przez
wnioskodawc´. Radni 12 g∏osami przyj´li te˝ zapro-
ponowanà w projekcie uchwa∏y wysokoÊç stawek.

Jednog∏oÊnie radni przyj´li informacj´ z przebiegu
prac przy realizacji zadania „Obszary inwestycyjne w
Ciechocinku”. Podj´to te˝ decyzj´ w sprawach dotyczà-
cych oÊwiaty, uchwalony zosta∏ regulamin wynagradza-
nia nauczycieli zatrudnionych w szko∏ach i przedszko-
lach dzia∏ajàcych na terenie Ciechocinka. Radni podj´li
te˝ decyzj´ o nadaniu imienia BAJKA Przedszkolu Sa-
morzàdowemu nr 1 oraz imienia Polskich Olimpijczy-
ków Publicznemu Gimnazjum.

W trakcie obrad ostatecznie zadecydowano te˝ od
dalszym uczestnictwie Ciechocinka w Zwiàzku Gmin
Ziemi Kujawskiej. Delegaci Ciechocinka - Wojciech
Zieliƒski i Jerzy Draheim przekonywali, ˝e mimo pro-
blemów, które mia∏y miejsce w ZGZK miasto nie powin-
no z niego wyst´powaç. Propozycj´ o prze∏o˝enie os-
tatecznej decyzji na nast´pnà, rozpoczynajàca si´ jesz-
cze w tym roku kadencj´, a co za tym idzie zag∏osowa-
nie za pozostaniem w ZGZK z∏o˝y∏a radna Teresa Mi-
k∏aszewicz. - Nasza dyskusja, prowadzona na komisjach
i w trakcie kilku sesji zmobilizowa∏a zarzàd zwiàzku
do szukania rozwiàzaƒ mogàcych naprawiç obecnà
sytuacj´ - przekonywali zwolennicy pozostania w
ZGZK. Ostatecznie radni przy 3 g∏osach wstrzymujàcych
si´ zdecydowali o pozostaniu w zwiàzku.

        
Jakub Giza
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Przyj´cie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Êcieków oraz ustalenie stawek op∏at za
te us∏ugi, przyj´cie sprawozdania z realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiàzywania Pro-
blemów Alkoholowych za 2005 rok oraz podj´cie decyzji o wystàpieniu Ciechocinka ze Zwiàzku Gmin
Ziemi Kujawskiej zdominowa∏o porzàdek obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej, która odby∏a si´ 30 marca.

* tylko w granicach administracyjnych miasta Ciechocinka
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- 10 kurs - gratis* - wsiadasz, jedziesz i nie p∏acisz
- korzystne rabaty - co miesiàc atrakcyjne nagrody

CIECHOCINEK 054 283 22 22

TYLKO MY OFERUJEMY: BEZP¸ATNY DOJAZD*


